

Hark, the herald angels sing

(Hört, die Engelsboten singen)

Worte und Weise: Charles Wesley (1707-1788)

Satz u. dt. Text: Siegfried Singer

© by Edition Helbling, Innsbruck

♩ = ca. 120

1. Hark, the her-ald an-gels sing, — Glo-ry to the new-born King, peace on earth, and
 2. Gra-cious bond of earth and sky, — born that man no more may die, born to raise the
 1. Hört, die En-gels-bo-ten sin-gen: "Lob und Eh-re sei dem Kind! Fried' auf Er-den
 2. Gna-den-reich ist sein Er-schei-nen für die Men-schen die-ser Welt. Licht und Le-ben

mer-cy mild, — born to give them sec-ond birth. — Hail, the heav'n-born Prince of Peace! —
 sons of earth, — God and sin-ners re-con-ciled, — joy-ful, all the na-tions, rise, —
 sei den Men-schen, wel-che gu-ten Wil-lens sind! Jauch-zet auf, ihr Völ-ker al-le,
 bringt er ih-nen, ew-ge Freu-den un-ge-zählt. Jauch-zet auf, ihr Völ-ker al-le,

Join the tri-umph of the skies, — with th'an-gel-ic hosts pro-claim, Christ is — born in
 Hail, the Sun of Right-eous-ness! — Light and life to all He brings, ris'n with heal-ing
 freu-et euch und ruft mit Schal-le: Heu-te ist ge-bo-ren Gott, der er-löst uns
 freu-et euch und ruft mit Schal-le: Heu-te ist ge-bo-ren Gott, der er-löst uns

Beth-Je-hem. — Hark, the her-ald an-gels sing, Glo-ry — to the new-born King.
 in His wings. — Hark, the her-ald an-gels sing, Glo-ry — to the new-born King.
 von der Not. — Heu-te ist ge-bo-ren Gott, der er-löst uns von der Not.
 von der Not. — Heu-te ist ge-bo-ren Gott, der er-löst uns von der Not.